
 

Beantwoording vragen van de raad 

Gesteld op  29-11-2023 

Partij Verenigd West Betuwe 

Onderwerp Vragen over lijst ingekomen stukken 28 november 2023 

 
Vraag 1 

Op de lijst ingekomen stukken worden verschillende woningbouwplannen in Heukelum genoemd, 

onder meer B1-02 en B2-05. Kunnen de briefschrijvers geïnformeerd worden over wat het vervolg 

traject is? 

 

Antwoord 

Het college heeft over het ingediende principeverzoek geen besluit genomen. De verklaring hiervoor is 

dat op ambtelijk niveau in overleg met het stedenbouwkundig buro SRO is besloten de aanvraag voor 

het moment buiten behandeling te laten. Het verzoek had namelijk betrekking op de bouw van 

woningen op een vijftal voorgedragen locaties buiten de huidige bebouwde structuur van Heukelum. 

Het aanwijzen van nieuwe uitbreidingslocaties voor woningbouw hoort deel uit te maken van de op te 

stellen Kansenkaart voor de kern Heukelum.  Hiermee zal binnenkort mee worden gestart. 

 

Vraag 2 

Bij de ingekomen stukken over carpool plaatsen Enspijk, B1-01, zit ook een mobiliteitsplan waarin 

gewezen wordt, naar een onderzoek carpool plaatsen langs de A15 en A2. Betreft dit de 

carpoolplaatsen in Enspijk? Of is deze locatie definitief van de baan? 

 

Antwoord 

Het ingekomen stuk over carpoolplaats Enspijk, B1-01 gaat over het ontvangen WOO-verzoek van een 

bewoner in Enspijk. 

In dit WOO-verzoek staat onder punt 6 het volgende: 

“Recent verkeerskundig onderzoek naar de effecten van de carpoolplaats op de directe 

woonomgeving en de cijfermatige weergave van alle huidige en te verwachten 

verkeersstromen op de relevante wegen in de directe nabijheid van de carpoolplaats, 

waaronder mede begrepen die van en naar de dorpskern Enspíjk en van en naar de Mc Donalds, het 

restaurant en het vakantiepark Capfun “De Rotonde”. 

 

In het besluit WOO-verzoek is hierop als volgt geantwoord: 

“De informatiebijeenkomst op 27 september 2023 voor bewoners was de start van het proces om te 

komen tot een aantal onderzoeken, nodig voor het opstellen van een ruimtelijke onderbouwing. Naar 

aanleiding van de informatie avond zijn alle onderzoeken stilgezet. Een verkeerskundig onderzoek is 

nog niet opgestart en daarom ook niet beschikbaar”.  

 

Binnenkort wordt gecommuniceerd over het vervolgproces van de carpoolplaats. 
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Vraag 3 

Bij het ingekomen stuk over het Dickens festijn, B1-06, is er bezwaar te lezen. Wat is het antwoord op 

het bezwaar? VWB zou graag de beantwoording ontvangen.  

Zijn er andere bezwaren ingediend? 

Zo ja, dan zou ik deze bezwaren graag toegestuurd zien incl. de beantwoording. 

 

Antwoord 

Er zijn in totaal drie brieven binnenkomen met een principieel signaal tegen deze activiteit op een 

zondag. De brievenschrijvers hebben niet beoogd een procedure bij de bezwarencommissie te 

starten. De brieven zijn ter kennisgeving aangenomen. 
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